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Aan Mandy Meijer 

Betreft: advies over Regionaal Kaderplan Schuldhulpverlening 2025-2028 

 

Beste Mandy, 

Hartelijk dank voor het toesturen van het concept Regionaal Kaderplan Schuldhulpverlening 
2025-2028. 

Tijdens de SED-bijeenkomst op 11 september in Hoogkarspel heb je het concept toegelicht 
en de nodige vragen beantwoord. 

De Wmo-adviesraad Stede Broec heeft zich gebogen over het concept en plaatst enkele 
kanttekeningen. 

                                                                                                                                                                                             
1. Wij vinden het een goed uitgangspunt dat het komende kaderplan grotendeels een 
voortzetting is van het huidige beleid. Dat beleid wordt door jullie geëvalueerd en waar nodig 
aangepast.                                                                                                                                                           
2. Het verwonderde ons dat de SHV, naast een regeling voor particulieren, ook een regeling 
kent voor ondernemers. Wij vragen ons af of het in deze gevallen niet erg ingewikkeld is om 
een onderscheid te maken tussen privé en zakelijke schulden. Hebben de gemeenten 
voldoende expertise in huis om  deze gecompliceerde zaken te analyseren en ook rekening te 
houden met het 'ondernemersrisico'?                                                                                                                     
3. De gemeenten moeten zich ook  bewust zijn van hun rol bij de opbouw van schulden. 
Drijven zij met hun beleid de schulden niet te snel op door boetes uit te delen?  Daarnaast is 
het een probleem dat de burgers met schulden gemiddeld vijf jaar wachten voordat zij hulp 
zoeken. Eén van de oorzaken daarvan kan het gebrek aan vertrouwen zijn dat de burger in de 
overheid heeft. De nog steeds niet afgehandelde toeslagen-affaires kunnen hier mee te 
maken hebben. Het moet een uitdaging voor de gemeenten zijn om dit vertrouwen te 
herstellen.                                                                                                                                                       
4. In het Kaderplan staan de vroegsignalering en de toenemende aandacht voor jongeren 
met schulden centraal. Dat vinden wij een goede zaak. Jongeren kunnen dan met een schone 
lei beginnen aan hun toekomst.                                                                                                                                                                         
5. Wij vinden het evident dat in de kadernota de burger met schulden centraal moet staan. 
Daarom verbaast het ons dat in de inleiding van de nota die burger nauwelijks genoemd 
wordt, maar dat het bijna uitsluitend gaat om de uitvoering van de schuldverlening.                                                                                                                                      
6. De nota staat vol met plannen en goede bedoelingen.                                                                                         
Waar wij vooral nieuwsgierig naar zijn, is de daadwerkelijke aanpak van de financiële 
problemen. Dus: Hoe krijgen jullie de burgers met schulden in beeld?  Hoe gaan jullie het dan 
daadwerkelijk aanpakken?  Hoe gaan jullie de resultaten meten?  

Ik hoop dat ik je namens de Wmo-adviesraad Stede Broec voldoende heb geïnformeerd over 
ons standpunt. We stellen het op prijs dat je ons betrekt bij de totstandkoming van de nota 
en we houden ons aanbevolen voor een volgende informatie-bijeenkomst. Veel succes! 



Hartelijke groet, 

Namens de Wmo-adviesraad Stede Broec, 

Jaap Leuring, voorzitter                                                                                                                                                                                                                                         

 

 

 

 


